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Buitenschoolse opvang in Nesselande. FOTO VICTOR VAN BREUKELEN

vrijdag 14 september 2007

Vooral Vinex worstelt met kinderopvang

Door CHARLOTTE VAN GENDEREN

ROTTERDAM - Ellenlange wachtlijsten, enorm ruimtegebrek; de verwachte problemen bij de

buitenschoolse opvang in Rotterdam blijven goeddeels uit.

Behalve in de nieuwbouwwijken, met dank aan de

tweeverdieners.

„Carnisselande heeft een enorm probleem,’’ zegt Marga

Bos, directeur van kinderopvang Bonbon aan de

Barendrechtse Voordijk. „Met de dagopvang erbij hebben

we een wachtlijst van 250 kinderen. Elke dag krijgen we

nieuwe aanmeldingen. Voor de ouders is er nauwelijks

een alternatief. Alle kinderopvang zit vol.’’

Ook in Nesselande zitten ouders met hun handen in het

haar. Een nieuwe tijdelijke ‘opvangcontainer’ met veertig plekken bij het metrostation moet wat lucht

bieden aan basisscholen in de omgeving.

„Het aanbod van kinderen blijft groeien in zo’n wijk als deze,’’ verklaart Saskia Coenders, coördinator van

kinderopvangorganisatie BijDeHand. „In 2005 hadden we er 35 kinderen op de buitenschoolse opvang. Nu

zijn dat er 160.’’

In Rotterdam lijken de meeste scholen en kinderopvangcentra alles onder controle te hebben. „We hebben

wat kleine wachtlijsten, maar zeker geen wereldaantal,’’ weet directeur Wim Blok van het Bestuur

Openbaar Onderwijs Rotterdam (BOOR) na een inventarisatie bij zestig scholen. „Het valt reuze mee. Wel

hebben vier basisscholen extra ruimte nodig, waarvan twee op korte termijn.’’

Marianne van der Meij, directeur van de Stichting Kinderopvang IJsselmonde, vindt het maar moeilijk te

begrijpen dat in nieuwbouwwijken niet veel meer rekening wordt gehouden met de komst van kroost. „Ik

sprak een projectontwikkelaar die 200 woningen bouwt. Nee, zei hij, er komt geen kinderopvang. Terwijl

je toch wéét dat daar straks 200 kinderen rondlopen.’’

Ook bij haar in IJsselmonde is er een fors capaciteitsprobleem met wachtlijsten tot gevolg. „En dan maakt

hier nog maar 10 procent van de kinderen gebruik van de kinderopvang.’’ Wat Van der Meij merkt, is dat

nieuwbouwrijtjes in IJsselmonde ‘hele bso’s en kinderopvangen bezetten’.

De directeur verwacht dat het aantal kinderen dat naar de buitenschoolse opvang gaat, de komende tijd 

stijgt tot 20 procent. 

Wat ze vooral merkt, is dat zowel vaders als moeders steeds vaker blijven werken na het krijgen van
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kinderen. „Voorheen werkte je alleen door als je een leuke hbo-baan had, nu is dat ook normaal met een

Hema-baan.’’

Ondanks de grote druk van ouders wil ze niet koste wat kost uitbreiden. „En zeker geen concessies doen

aan kwaliteit. Dus ons zie je niet in een klaverjasruimte.’’

 

REACTIES  Deze discussie is gesloten - het is niet mogelijk om op dit artikel te reageren

Worstelt nu VINEX met de kinderopvang of worstelen nu juist de ouders die hun kinderen niet kunnen

dumpen. Allebei werken is aardig, maar zorg eens wat vaker zelf voor je kinderen en geef niet af om een 

zogenaamd falende overheid. 
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